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Verslag vergadering van 18/01/2012 

Aanwezig:  juf Annelies, Bea P, Bruno, mevrouw Chris, Danielle, Els, Evie, Evy, Greet, Heidi, Jurgen, 
Nancy, Nele, Pascale, Ruth 
Verontschuldigd :  juf Patricia 
 
 

1/ Evaluatie kerstmarkt 
 
Opzetten van de kerstmarkt overdag is heel vlot en relax verlopen. Het beginuur was prima zo. 
Kerststal + zeil waren al wel de dag voordien opgezet, die moet zeker zo blijven. 
 
Het winkeltje is om practische redenen niet opgezet, maar niet echt gemist tijdens de activiteit. 
 
Te verbeteren volgende keer : meer licht voorzien aan het eetstandje. 
 
Het systeem van de zangertjes wordt besproken. Juf Annelies had van de leerkrachten van de lagere 
school gehoord dat het ok was, bij de kleuterschool waren er een paar leerkrachten die vonden dat 
er niet veel geluisterd werd. De filmpjes die gemaakt werden van zingende kindjes (ondertussen op 
youtube te bewonderen) waren erg leuk ! 
 
Het electriciteitsplan stak goed in elkaar en werkte goed. Het feit van te kunnen beschikken over een 
gasvuur maakte hierbij wel een heel verschil ! 
 
Wat betreft het etensaanbod : 
- er is een paar keer gevraagd naar halal-worstenbroodjes. 
- er is een paar keer gevraagd naar soep. 
- de Turkse broodjes waren wat droog maar er is toch redelijk goed van gegeten (overschot is aan 
school gegeven, enkele klassen hadden volgende dag feestje). 
- de zoetigheden deden het goed. De cake is uiteindelijk apart verkocht aan 0,50 euro. 
 
Wat betreft de drank : 
- er was te weinig frisdrank. 
- van de 35l chocomelk was ongeveer 5 l over. 
- cava werd, voor een eerst maal, erg goed verkocht.  
 
Kort na de kerstmarkt heeft Bea P telefoon gekregen van Sabam met de vraag of we vergeten waren 
aangifte te doen. Dat was inderdaad het geval. Er is dan alsnog aangifte gedaan, de rekening 
daarvoor bedraagt (incl. 40 % verhoging wegens laattijdige aangifte) 66,18 euro.  
Volgend jaar bekijken : geen kerstmuziek (is eigenlijk alleen in het begin hoorbaar, zolang er niet veel 
volk is) ofwel tijdig aangeven. 
 
Financieel resultaat : de kerstmarkt is uitgegroeid tot een winstgevende activiteit. Deze editie leverde 
696 euro op ! 
 

2/ Kienen 
 
Alle nodige voorbereidingen zijn getroffen. 
De lijst om affiches te hangen wordt overlopen en verdeeld. 
De helperslijst wordt rondgegeven. 
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Helpende leerkrachten : graag 4 om te helpen (klaarzetten, broodjes smeren, taart snijden, 
opruimen). Als er nog andere leerkrachten aanwezig zijn om te komen kienen, zou het fijn zijn als die 
ook even kunnen bijspringen tijdens de pauze want dat is altijd een superdruk moment. 
 
 

3/ Werkgroep kinderfuif 
 
Wie wil mee deel uitmaken van deze werkgroep om de kinderfuif voor te bereiden ? Er wordt een 
lijst doorgegeven. Eerste vergadering van deze werkgroep = 16/2/2012 om 20u bij Heidi Liberloo. 

 
 
4/ Info uit de school 
 
23/1/2012 SVS Danone Nations Cup Recreatie in Beringen 

24/1/2012 SVS Rollebolle in de Voordijker (2e kleuterklas) 

25/1/2012 Nascholing Techniekmobiel 

30/01/2012 Staking personeel ? 

  CLB medisch onderzoek 1C 

31/01/2012 MDO K.S. 

08/02/2012 Conferentie 

17/02/2012 Carnaval 

25/04/2012 Voordracht “Leren leren” (19.00 – 21.15u) door Paul Maes in gymzaal 

30/04/2012 Verlof 

 

5/ Rondvraag 
- Belijning Eikelplein (cf. Vorige vergadering) : Nancy bevestigt dat zij en Evy ermee bezig zijn, maar er 
is nog geen gesprek geweest. Mevrouw Chris heeft evenwel een afspraak met de burgemeester op 
korte termijn (i.v.m. straatinrichting  Spekestraat (gele poort) waar 1richtingsverkeer zou ingevoerd 
worden en nog minder parkeerplaatsen zouden voorzien worden) en zal het daar ter sprake brengen. 
Mevrouw Chris houdt ons op de hoogte van het resultaat van die bespreking. 
- Op 13/02/2012 vindt in de kleuterschool een klasoverschrijdend project i.v.m. muzische vorming 
plaats (juf Greet en Ariane), waarbij men zal werken rond beeld en materiaal. Er wordt hulp van de 
ouders gevraagd. Er zijn briefjes meegegeven aan de kleuterouders. Andere ouders mogen ook 
komen helpen als ze willen. 
- Ruth vertelt over de voorstelling De Gruffalo die ze gezien heeft en die ook tof zou zijn voor op 
school. 
- Juf Ariane vroeg naar headsets bij de muziekinstallatie om poppenkast te spelen. Ruth heeft zoiets 
op het werk en vindt het ‘dubbel geluid’ een beetje lastig. Volgens Bruno zouden prikmicrofoontjes 
beter zijn. Hij informeert eens daaromtrent. 
- Voor de werking van het oudercomité zou het gemakkelijk zijn als er klaslijsten waren die in het 
begin van het jaar konden doorgemaild worden.  
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- Juf Annelies speelt de vraag door van Juf Marina of de muziekwagen de carnavalstoet dit jaar 
opnieuw kon begeleiden op 17/02/2012 (vertrek 10.40u). Dit komt in orde. Sabam niet vergeten ! 
- Nancy zag tijdens de kerstwandeling een groep kinderen wandelen die maar 2 juffen als begeleiding 
hadden die in het midden van de groep liepen en stelde zich wat vragen bij de veiligheid van de 
kinderen. 
- Nancy informeert ook naar een grootouderfeest. Dat heeft ooit bestaan maar is afgevoerd om 
verschillende redenen (zelf geen zaal beschikbaar, Griffel = duur, ...). Het oudercomité vindt dit 
jammer. Misschien zouden andere initiatieven kunnen bedacht worden ter vervanging, evt. per 
klas(deel) zoals in het 3e leerjaar waar de juffen in december samen met de kinderen en de 
(groot)ouders die willen kerststukjes maken. 
- Greeft heeft geïnformeerd i.v.m. papierophalingen ten voordele van de school. Op dit ogenblik 
wordt 1 keer per maand papier naar Diest gebracht en daar krijgt de school geld voor. Een echte 
papierslag zou bij de gemeente moeten aangevraagd worden, omdat dit ‘concurrentie’ is met hun 
ophaling. Een alternatief zou wel kunnen zijn van een container aan school te zetten (maar waar ?) 
waar mensen hun papier kunnen brengen. Vanaf 400 kg brengt dit 75 euro per ton op. Er moet ook 
wel rekening gehouden worden met de kosten van de container. Vanaf 200 kg is het interessant om 
papier naar Diest te brengen.  
Bea P vertelt dat de school in Schoot regelmatig zo’n container zet en dat dat daar goed werkt. 
Mevrouw Chris laat weten dat momenteel iedere 1e donderdag van de maand papier op school 
wordt opgehaald. Iedereen mag zijn papier tegen die dag aan de blauwe port aan het fietsenrek 
deponeren. 
 
 

6/ De positieve noot 
De positieve noot van van deze vergadering is dat we deze vergadering afsluiten met onze 
nieuwjaarsreceptie met een drankje op kosten van het oudercomité en knabbels en hapjes die door 
iedereen zijn meegebracht ! 
 
 

7/ Volgende vergadering 
De volgende vergadering vindt plaats op 01/03/2012. Be there !  


